
Συμμετοχή στο 7ο Φεστιβάλ ΠΑΜΕ ΣΙΝΕΜΑ 2014
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Στην πρώτη φάση της συμμετοχής στο φεστιβάλ άνθωποι του "ΠΑΜΕ ΣΙΝΕΜΑ" έκαναν  σε
μινάριο
 στους μαθητές μας για το πως γυρίζεται μία ταινία. Στην επόμενη φάση ο σκηνοθέτης
Ευθύμης Χατζής από το "
ΠΑΜΕ ΣΙΝΕΜΑ
" μαζί με τους μαθητές μας δημιούργησαν το σενάριο της ταινίας και τέλος έλαβε χώρα το 
γύρισμα της ταινίας
.
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https://www.facebook.com/media/set/?set=a.599115853502683.1073741853.229545720459700&amp;type=1
https://www.facebook.com/media/set/?set=a.599115853502683.1073741853.229545720459700&amp;type=1
https://www.facebook.com/media/set/?set=a.625068174240784.1073741867.229545720459700&amp;type=1

